
Geachte Griffie, 

 

Graag onderstaande brief als ingekomen en openbaar stuk registreren, en met vermelding van mijn 

naam. 

 

 

Aan de gemeenteraad van de gemeente Stichtse Vecht, 

 

Geachte raadsleden, 

 

In mijn brief van 20 januari 2022 heb ik u op de hoogte gebracht met een feitenrelaas inzake 

vragenstelling  rondom de stichting Brooklyn Bridge.  Ook deze brief is door uw raad in 

behandeling in de vergadering van 1 februari j.l. genomen hoewel vanuit de Griffie andermaal dit 

was gekwalificeerd onder A-07 : ter afdoening van van het College. In deze raadsvergadering is dit 

door uw raad deze behandeling ingekomen stukken  van deze vragen , nu geplaatst onder C-01 met 

een afschrift van het antwoord aan de raad ter verplichting 

Ook deze beantwoording is nu al meer dan 10 weken onderweg, zonder enig bericht aan mij met 

redenen van vertraging of minimaal een tussentijdse bevestiging. Gezien het feit dat er mogelijk 

door het College buiten de Gemeentewet is gehandeld, dat ook hierbij vanaf het begin de 

burgemeester als bestuurder van deze stichting is betrokken , maar ook eerder verzoeken van uw 

raad om deze vragen te beantwoorden niet zijn opgevolgd door het College binnen  redelijke 

termijn en reden waarom dit niet is afgehandeld na bijna 9 maanden. 

Ik verzoek u als gemeenteraad dit onderwerp als hoogste bestuursorgaan binnen de gemeente  

serieus met een  zeer korte termijn van beantwoording te laten beantwoorden op alle gerezen 

vragen, ongeacht het mogelijk  komende uitstel van het College  na deze uiterste trage afwikkeling 

en onderliggende problematiek. 

 

In afwachting van uw besluit als gemeenteraad. 

 

Dik van ‘t Hof 

Broekdijk Oost 55 

3621 LM  Breukelen 


